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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:302 Tågkommunikationer i sydöstra Sverige 

Hela Sverige måste fungera. Det är ord som både regeringen och många 
andra använder sig av. Men blir det verklighet av detta någon gång? 

När det gäller att hela Sverige måste fungera kan en del av detta vara bra och 
pålitliga tågkommunikationer. För Kronobergs län, som ligger bra strategiskt 
med universitet och stora företag men också med närheten till andra regioner 
som behöver arbetskraft, är fungerade tåg och infrastruktur viktigt. 

En sådan sträcka är den mellan Växjö och Alvesta, där exempelvis dubbelspår 
fanns med i infrastrukturplanen men har prioriterats bort. Risken är där att 
tågtrafiken inte utvecklas. Det är viktigt att denna sträcka åter kommer med i 
planen och att dubbelspår prioriteras, så att tron på tåget som 
pendlingsmöjlighet bibehålls och för att till exempel kunna avlasta 
Södra stambanan. Nyligen uppmärksammades i Smålandsposten hur dåligt det 
fungerar för pendlare bland personalen på Linnéuniversitetet att ta sig mellan 
Växjö och Kalmar samt söderut via Alvesta.

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson blir därför:

 

Avser statsrådet att verka för att det blir dubbelspår mellan Växjö och Alvesta?

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-22
Besvaras senast
2024-10-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


